
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I. 

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 12.09.2024 

Začiatok zasadnutia:  16:00 

Ukončenie zasadnutia:  19:30 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, Mgr. Peter Krško, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, MVDr. 

Vladimír Petráš, MVDr. Norbert Turanovič 

 

Neprítomní členovia: 

MgA. Martina Polievková, ArtD. 

 

Ostatní prítomní:  

p. Hromada 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosti  

3. Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

4. Záver 

 

K bodu 1) 

Predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová privítala prítomných 

a otvorila zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16,00h v budove na Ulici J. Hollého 2 

v Prievidzi. 

 

K bodu 2) 

1) Žiadosť – Ing. Vladimír Vlačuška, Janka Vlačušková, Veľkonecpalská ulica 

1213/152, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o zriadenie VB na 

nehnuteľnosť vo vlastníctve mesta Prievidza (právo uloženia IS- elektrickej 

prípojky a vybudovania vjazdu). 

- Členovia VVO č. I. súhlasia so zriadením VB na uloženie IS- elektrickej prípojky. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. nesúhlasia s vybudovaním vjazdu ako vecným bremenom, ale 

odporúčajú udeliť právo prechodu a prejazdu. 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 0 / Proti 5 
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2) Žiadosť- Samuel Bahna, Astrová ulica 780/14, 971 01 Prievidza a Martina 

Schmidt, Na stráňach 1197/17, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o zriadenie VB na 

nehnuteľnosť vo vlastníctve mesta Prievidza. 

- Členovia VVO č. I. – odporúčajú vyhovieť žiadosti. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

K bodu 3) 

1) Zasadnutia výboru sa zúčastnil p. Hromada - obyvateľ Ulice M. Hodžu vo veci 

vyriešenia viacerých podnetov: 

- údržba verejnej zelene- kosenie trávnikov prebieha až keď je tráva vysoká a to 

len formou mulčovania trávy, ktorá následne hnije, zapácha a dusí nový porast, 

- betonáreň- Cesta poľnohospodárov- spôsobuje prašnosť, špinavé a rozbité cesty, 

- členovia VVO č. I. žiadajú MsP o súčinnosť pri kontrole predmetnej lokality a jej 

okolia, 

- neustále pretrvávajúce problémy s neprispôsobivými majiteľmi / užívateľmi (p. 

Belicová) bytu na prízemí bytového domu č. 10, ktorí obmedzujú ostatných 

susedov neustálym hlukom, častými bitkami, vlastnia nevychované psy, ktoré 

častým štekotom obťažujú obyvateľov v susedstve, 

- členovia VVO č. I. žiadajú MsP o súčinnosť pri kontrole predmetnej lokality a jej 

okolia a pri pomoci ostatným obyvateľom bytového domu. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

2) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov osadiť 2ks lavičiek na Lúčnej ulici 12 pri 

outdoorovom ihrisku (neďaleko prevádzky Termont / Korec).   

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

3) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov Dlhej ulice č. 44 premiestniť lavičku 

mimo dosah koruny ihličnatého stromu, nakoľko živica kvapkajúca na lavičku 

znemožňuje sedenie na nej 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

4) Členovia VVO č. I. žiadajú zaradiť do rozpočtu finančné prostriedky na nákup 

nových výťahov v podchode – Ulica Matice slovenskej (nie opravu oboch starých 

výťahov, ktorá je rovnako finančne nákladná ako samotný nákup nových). 

-  Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  
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5) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov osadenie zrkadla na križovatku – výjazd 

z Poľnej ulice na Veľkonecpalskú ulicu (neprehľadná križovatka). 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

6) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov úpravu obrubníka na konci Gazdovskej 

ulice (v mieste parkoviska), aby mohli cyklisti plynule prejsť na cestu a nemuseli 

po prechode od obchodného centra (pri čerpacej stanici Slovnaft) jazdiť po 

chodníku ale zišli rovno na cestu. Ide o úpravu 2 - 3 ks obrubníkov. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

7) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov opravu labilného kanalizačného poklopu 

pri Kaviarni pod brezičkami na Veľkonecpalskej ulici. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

8) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov vyrovnanie nerovností (vyjazdených 

koľají) na ceste pred zástavkou „Pri Rajčuli“ na Veľkonecpalskej ulici (koľaje 

v oboch smeroch sú hlboké, keď naprší, voda vyšplechuje na cestujúcich, 

okoloidúcich). V smere do mesta je uložená zámková dlažba, bolo by vhodné 

urobiť betónový podklad  (Príloha č. 1.). 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

9) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov umiestnenie rekreačného koša na 

koniec Ulice Na záhumní, kde ústi do Fialkovej ulice (neďaleko záhradkárskej 

osady) (Príloha č. 2.). 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

10) Členovia VVO č. I. žiadajú  o umiestnenie tabule so zákazom vyvážania konárov 

a záhradného odpadu, pri vstupe na poľnú cestu smerujúcu k lesu (koniec Ulice 

Na záhumní, kde ústi do Fialkovej ulice, neďaleko záhradkárskej osady) (Príloha 

č. 3.). 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

11) PaedDr. Kvetoslava Ďurčová avizovala potrebu zriadenia ešte jedného stojiska na 

zber BRO v lokalite Kopaničky a priľahlá záhradkárska oblasť – koniec Ul. Na 

záhumní a Fialková (miesto spomínané v bode 10) ) a zaradiť ho natrvalo do 

harmonogramu vývozu BRO. 
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12) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov vyčistenie odtokového kanála na Ceste 

pod skalou pri garážach (Príloha č. 4.). 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

13) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov pravidelné čistenie nádob na BRKO 

v časti HBV, kde sa v odpade hlavne pri vysokých teplotách množia červy, obsah 

kvasí a zapácha, 

- pri rodinných domoch žiadajú údržbu hnedých nádob na BRO, tak ako bolo 

realizované v minulosti- 1x mesačne.  

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

14) RNDr. Ing. Ján Kuchárik informoval ostatných členov výboru, že osobne spolu 

s p. Vardžíkom (poverený na odlov diviakov v lokalite pod Severkou) bol prezrieť 

zariadenie na odlov diviakov. Obhliadkou sa presvedčili, že zariadenie je funkčné 

a plní účel (Príloha č. 5.). 

 

15) PaedDr. Kvetoslava Ďurčová informovala ostatných členov výboru, že je 

momentálne v riešení požiadavka obyvateľov na dočasné zníženie rýchlosti pri 

výjazde z Necpál na Nedožerskú cestu, z dôvodu rekonštrukcie predajne Lidl, 

pozemok okolo predajne je ohraničený nepriehľadným plným plotom a pri výjazde 

nemajú vodiči dostatočný rozhľad. Zástupca spoločnosti na základe výzvy odboru 

stavebného poriadku, výstavby a ŽP prisľúbil, že oplotenie bude posunuté viac do 

vnútra parkoviska, aby sa zlepšili rozhľadové pomery. 

 
16)  PaedDr. Kvetoslava Ďurčová ďalej informovala ostatných členov výboru 

o zrealizovanej požiadavke na vyčistenie chodníka vedľa ZŠ Malonecpalská od 

buriny. Operatívne vyčistenie lokality bolo realizované v spolupráci TSMPD a p. 

Gombarčíkovej- hlavnej koordinátorky aktivačnej činnosti (Príloha č. 6.). 

 
 

17) Čerpanie finančných prostriedkov z operatívnej potreby VVO č. I. za účelom kúpy 

a osadenie zábradlia vo svahu medzi Tulipánovou a Klinčekovou ulicou po strane 

chodníka bližšie k zeleni na spojovacom chodníku za zastávkou pre zvýšenie 

bezpečnosti chodcov, vo výške 1000€. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 
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K bodu 4) 

Na záver predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová poďakovala 

za účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová 

      predsedníčka VVO č. I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 
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Príloha č. 1.  
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Príloha č. 2. 

 

 

Príloha č. 3. 
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Príloha č. 4. 
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Príloha č. 5. 
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Príloha č. 6. 

 

 


